
Krajani z Ižanskega o svoji cesti
Janez Uršič, Ig:
»To je naravnost obupna cesta. Prav je,

da so jo začeli popravljati, vendar pa bi jo
morali najprej začeti tam, kjer je najbolj
potrebna. To pa je med razpotjem za Iško
loko in Mateno.«

Janko Kozina, Iška vas: ., V .
»Cestni odsek Ižanke, ki so ga zdaj razširi-

li in asfaltirali, sploh ni bil najbolj kritičen.
Prave jame so višje proti Ljubljani, denimo

med cesto za Iško loko in Barjem. Na vso
srečo sam to cesto bolj malp uporabljam,
ker pač delam na Igu.«

Terezija Jeremič, Ig:
»Ižanska cesta je še vedno nevzdržna.

Sploh ne upam, da bi jo kdaj do kraja uredi-
li, saj zanjo ni denarja, ali pa denar name-
njen njej gre kam drugam. Po mojem se je
od takrat, ko je ižanko zgradila Marija Tere-
zija, cesta že vsaj stokrat amortizirala.«

B. V.


